
 

 

 

Protokoll 

2023-02-13 
 

Närvarande: Arne, Åke, Stefan, Kenneth och Sven-Erik. Waldemar Andersson medverkade 
från valberedningen. Hans Olsson deltog som auskulterande. 

 

13. Arne hälsade välkommen och öppnade möte 
 

14. Till dagens ordförande valdes Arne. 
 

15. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

16. Info från ledningskommittén. Byalagets framtid har diskuterats. Medlemmar i 
styrelsen som inte är aktiva blir en belastning. Energikick/ kick-off har också 
diskuterats, se punkt nedan. Ekonomin har analyserats. 
 

17. Kassarapport. Det finns idag 37 245 kr i kassan. Kenneth har varit hos Lena Mihlzén 
och gjort klart bokslutet. Revision kommer att genomföras 21/2. Alla annonsörer är 
klara och kommer att faktureras. Två har hoppat av men två nya är på gång.  
 

18. Bygdebladet. Några artiklar har kommit in, men det är ganska gott om plats. 
Stoppdatum för artiklar är 25/2. 
 

19. Årsmöte 30/3. Norra Eds bygdegård är bokad. Bengt Stevensson ställer upp som 
mötesordförande. Fika för ca 30 personer ordnas av Kenneth, Stefan och Roger. Ett 
förslag till verksamhetsplan diskuterades och en förändring gjordes. På dagordningen 
görs ett tillägg för Övriga ärenden. Årsmötet annonseras bara i bygdebladet. En större 
annons sätts in på förstasidan. 
 

20. Reseersättning hänförs till nästa möte eftersom Roger hade förhinder. 
 

21. Energikick/ kickoff. Ledningsgruppen föreslog att vi har en gemensam träff efter 
årsmötet med gamla och nya styrelsen. Ledningsgruppen håller i detta. Bengt 
Stevensson ska bjudas in som kompensation för att han leder årsmötet. Beslutades 
enligt förslag. 
 

22. Planerade möten: 20 mars, 17 april, 15 maj. Årsmöte 30 mars. 
 



23. Övriga frågor. Sven-Erik har haft ny kontakt med vägverket med önskemål om 
hastighetssänkning till 50 km/h genom Torstensbyn. De har nu lagt upp ett nytt ärende 
som ska behandlas inom 6 veckor. Samma handläggare som tidigare. 
 

24. Mötet avslutades. 

 

 

Åke Broström 

sekreterare 

 


